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Stichting WKO Weideveld vergelijkt de standpunten
over WKO-systeem
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Aan de hand van een filmpje dat gemaakt is door Omroep West Warmte Koude Opslag in

Bodegraven-Reeuwijk: duur, niet duurzaam – Omroep West heeft de stichting WKO Wijk

Weideveld (SWWW) aan alle partijen, die mee doen aan de gemeentraadverkiezingen

2022 in de gemeente Bodegraven-Reeuwijk, om een standpunt gevraagd rondom het

WKO.

WKO systeem in Weideveld

Het overzicht met de standpunten van de diverse partijen is terug te vinden op de website

van SWWW: Verkiezingen 2022 (bodegravenspreekt.nl). Drie partijen hebben niet

gereageerd. Waarom de SGP niet heeft gereageerd is niet bekend. Jan Vergeer van het

CDA zegt in een reactie dat hij de vraag niet heeft ontvangen en ook Merel van Dijk van

GroenLinks wist nergens van. GroenLinks heeft alsnog een standpunt kenbaar gemaakt.

Het is ontzettend spijtig dat voor een deel van de inwoners van Weideveld het WKO
systeem niet naar behoren functioneert. Ook is het niet optimaal dat er bij dit specifieke
systeem nog gebruik wordt gemaakt van gas. Nu met de stijgende gasprijzen behoeft het
geen toelichting dat dit als onrechtvaardig wordt ervaren. De routekaart WKO geeft
vooralsnog aanknopingspunten om het proces tot een oplossing te brengen. De motie die
opriep tot actie door het college is mede ingediend door GroenLinks. GroenLinks zal ook in
de nieuwe raad hier actief op monitoren. 
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SWWW komt op voor de belangen van de leden van de stichting op meerdere vlakken die

te maken hebben met het zogenaamd duurzame WKO (warmte koude opslag) in de wijk

Weideveld. Naar aanloop van de verkiezingen ontving de stichting meermaals de vraag of

er een stem advies was die zou meehelpen om een einde aan het langslepende dossier te

maken.
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